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 (Jednání svoláno na 13.00 hodin.) 

 

 

 Starosta m ěstské části Praha 10 Mgr. Bohumil Zoufalík 

(dále jen p ředsedající): Krásný, hezký den, dámy a pánové, 

zahajuji 22. zasedání Zastupitelstva M ěstské části Praha 10. 

 

 V tuto chvíli je p řítomno 28 zastupitel ů, což je po čet, 

který nám umož ňuje projednat program dnešního zasedání. 

 

 Konstatuji tudíž, že zastupitelstvo je schopno se usnášet, 

nicmén ě p ři zahájení každého jednání zastupitelstva musím 

přečíst následující text: 

 

 „Upozor ňuji p řítomné, že toto jednání je vysíláno v p římém 

přenosu na webu m ěstské části, z pr ůběhu jednání je po řizován 

stenografický záznam v četn ě záznamových údaj ů o osobách, které 

zde vystupují, a o jejich p řísp ěvcích. 

 

 Tyto záznamy jsou zpracovávány a archivovány v odd ělení 

Rady zastupitelstva Ú řadu m ěstské části Praha 10 a jejich 

elektronická podoba slouží ke zve řej ňování na webových 

stránkách. Bude upravena tak, aby podle zákona číslo 101/2000 

Sb., zákona o ochran ě osobních údaj ů nedošlo k zásah ům do 

soukromých a fyzických osob. 

 

 O zp ůsobu zpracování záznam ů lze zde na míst ě podat 

námitku.“ 

 

 Opakuji, že tento text by m ěl vždy zaznít na za čátku 

jednání zastupitelstva. 

 

Dámy a pánové, 
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 p řistoupíme ke schválení programu dnešního zasedání. 

 

 Program dnešního jednání by m ěl být co do po čtu 

projednávaných bod ů velice jednoduchý, protože v tuto chvíli 

máme na programu jednání jediný bod, a to „Volbu zá stupce 

starosty, člena Rady M ěstské části Praha 10“. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu, tzn. ke schválení programu 

jednání zastupitelstva.  

 

 V tuto chvíli jsou p řihlášeni dva ob čané, a to 

 

-  pan Miroslav Kos a  

-  paní Renata Chmelová. 

 

Prosím pana Kosa, aby se ujal slova.  

 

 

 Pan Kos: Dobré odpoledne, vážené zastupitelstvo! Jmenuji 

se Miroslav Kos a nechci, aby moje jméno bylo v záz namu 

anonymizováno. 

 

 Jak jist ě n ěkte ří z vás v ědí, zabývám se mimo jiné 

rámcovou smlouvou na stavební práce za 1,6 miliardy  korun, 

pomocí níž jsou m ěstskou částí provád ěny nadlimitní opravy a 

rekonstrukce m ěstského majetku.  

 

 Tato smlouva je poplatná dob ě, ve které vznikla, tj. 

v letech 2011 a 2012. Je postavena na ceníku staveb ních prací 

… … 

 

 

 Předsedající: Pane Kosi, velice se omlouvám, … … 
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 Pan Kos: To je d ůvod k bodu, který chci navrhnout a aby si 

ho n ěkdo osvojil. Zd ůvodním to. 

 

 Je postavena na ceníku stavebních prací ÚHOS Praha  (?). 

Ceny v ětšiny t ěchto stavebních prací byly a jsou reáln ě o 20, 

30 i více procent … … 

 

 

 Předsedající: Poj ďme k programu. 

 

 

 Pan Kos: Ano, samoz řejm ě, já se k tomu dostanu. 

 

 Ceny stavebních prací podle tohoto ceníku jsou p ředraženy 

minimáln ě o 30 %, což vám řekne každý rozpo čtá ř.  

 

 Do dnešního dne p řišel rozpo čet m ěstské části v d ůsledku 

tohoto p ředražení o cca 100 milion ů korun. Proto navrhuji 

rozší ření programu o bod, a už jsem u toho, „Zastavení za dání 

stavebních prací rámcovou smlouvou na provád ění stavebních 

prací číslo 2012/ONP/1966 s okamžitou platností, a to až d o 

konce její platnosti, p řípadn ě ukon čení platnosti této 

smlouvy, je-li to možné“. 

 

 Další zakázky na stavební opravy by se poté odehrá valy 

standardní formou výb ěrového řízení. 

 

 

 Předsedající: Pane Kosi, d ěkuji. Navrhl jste … …  

 

 

 Pan Kos: Promi ňte, ješt ě jsem neskon čil. 
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 V ěřím, že tento návrh podpo ří i zastupitelé ČSSD a ANO, … 

… 

 

 

 Předsedající: Pane Kosi, prosím vás, rozumím tomu, že 

chcete kandidovat za váš subjekt a že si tady d ěláte svou 

předvolební agitku, ale v této chvíli p řekra čujete … … 

 

 

 Pan Kos: Prosím n ěkoho ze zastupitel ů, aby si tento bod 

osvojil, a to i z řad koali čních poslanc ů, nap říklad paní 

Čunátovou, pane Vinše nebo pana Richtera, kte ří jsou do toho 

ur čit ě zasv ěceni. D ěkuji za pozornost. 

 

 

 Předsedající: Pane Kosi, d ěkujeme za to, že jste nám tady 

udělal op ět estrádu a prosím, aby se slova ujala paní 

Chmelová. 

 

 

 Paní Chmelová: Dobrý den! Cht ěla bych navrhnout 

následující bod, a to „Projednání řešení sídla radnice M ěstské 

části Praha 10“. 

 

 Od ůvodn ění je takové, že po celou dobu nebyly zve řejn ěny 

vůbec žádné podklady k vašemu rozhodnutí. Jediné, co se 

objevilo na webu, je d ůvodová zpráva, podle které jste 

rozhodli, že radnice bude stát zatím neznámo kde. 

 

 Navrhuji, aby se tento bod projednal a navrhuji ta ké 

jednoduché konkrétní usnesení. 
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 Předsedající: Prosím, abychom v tuto chvíli z ůstali i 

návrhu s tím, že si n ěkdo tento bod osvojí a následn ě bychom 

pokra čovali. 

 

 

 Pan Chmelová: Běžná praxe je, že se navrhuje bod v četn ě 

usnesení a doufám, že mi dáte za pravdu. Je to tak?  Vidím pana 

Weinerta … … 

 

 Ráda bych proto p řečetla, jaké usnesení navrhuji, abyste 

věděli, jaký bod navrhuji projednat.  

 

 „Zastupitelstvo pov ěřuje místostarostku Mgr. Ivanu 

Cabrnochovou, p ředsedkyni komise pro řešení sídla radnice, aby 

na webu zve řejnila veškeré podklady, které komise shromáždila 

za celou dobu své práce.“ D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Konstatuji, že byly p ředloženy 

dva návrhy z řad ob čanů. Prosím proto n ěkoho ze zastupitel ů o 

vyjád ření, zda se ujmou t ěchto návrh ů. 

 

 O slovo se hlásí pan Narovec. Prosím.  

 

 

 Pan Narovec: Osvojuji si návrh paní Chmelové. 

 

 

 Předsedající: Dobře. Je zde n ěkdo, kdo si osvojuje návrh 

pana Kosa?  

 

 O slovo se hlásí paní Čunátová. Prosím.  

 

 (Výk řik n ěkoho z p řítomných ob čanů, z řejm ě pana Kosa.) 
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 Paní Čunátová: Informovala jsem pana Kosa o tom, že tento 

problém je řešen a že čekám na dopracování sm ěrnice nebo 

postupu v souvislosti s rámcovou smlouvou.  

 

 Dokud toto dopracováno nebude, není pot řeba k tomu 

přijímat n ějaké další usnesení. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Pochopil jsem to tudíž tak, že 

v tuto chvíli budeme hlasovat o za řazení bodu, který navrhla 

paní Chmelová a který si osvojil pan Narovec, takže  o tomto 

návrhu dávám hlasovat.  

 

 Kdo souhlasí s tím, aby tento bod byl za řazen na jednání 

dnešního zastupitelstva? 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO se vyslovilo 6 zastupitel ů, 

-  proti byli 2, 

-  18 se hlasování zdrželo. D ěkuji. 

 

Tento návrh nebyl p řijat. 

 

 Dávám proto hlasovat o programu tak, jak byl navrž en, tzn. 

o bodu, který se týká volby místostarosty – člena Rady m ěstské 

části Praha 10. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  PRO se vyslovilo 25 zastupitel ů, 

-  proti byl 1, 

-  3 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Mohu konstatovat, že program dnešního zasedání byl 

schválen. 

 

 Nezbývá mi nyní než požádat pana Aleše Poslaneckéh o a paní 

Ji řinu Vondrákovou, aby se stali ov ěřovateli zápisu z dnešního 

jednání. 

 

 (Oba jmenovaní jsou p řítomni a s návrhem souhlasí.) 

 

 

 P řistoupíme proto k projednávání navrhovaného bodu 

schváleného programu, kterým je  

 

Volba zástupce starosty – člena Rady m ěstské části Praha 10. 

 

 

 V souladu s Volebním řádem navrhuji uskute čnění volby.  

 

 Došlo k p ředběžné dohod ě všech koali čních stran, a proto 

navrhuji ve řejné hlasování, které bylo odsouhlaseno na 

čtvrte čním jednání koalice. 

 

 Vzhledem k tomu, že tento návrh musí být zastupite lstvem 

odsouhlasen, dávám hlasovat o tom, zde zastupitelst vo souhlasí 

s tím, abychom hlasovali ve řejn ě. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  PRO se vyslovilo 24 zastupitel ů, 

-  proti byl 1, 

-  4 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 K tomuto bodu nyní otevírám diskusi. 

 

 O slovo se hlásí pan ******* a paní Renata Chmelov á z řad 

občanů. Prosím pana *******, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan *******: Dobré odpoledne, dámy a pánové! 

 

 Je to absurdita této situace, protože jako obvykle  neznáme 

usnesení, nemáme podklady, takže já jako ob čan sice mám právo 

vystoupit v diskusi a Praha 10 m ůže získávat ceny za 

„otev řenou radnici“, za všechny ISO normy, ale neznám pod klady 

o hodnocení radnice, nevím, o čem se bude hlasovat.  

 

 Proto pouze pro stenozáznam pro budoucí generace s hrnu, že 

máme Radu městské části Praha 10, ve které je v tuto chvíli 8 

člen ů ze 6 politických klub ů, z nichž dva nebyly do tohoto 

zastupitelstva zvoleny a vznikly až v pr ůběhu funk čního 

období, a dále mám neformální dotaz na pana místost arostu 

Nováka, protože by m ě zajímal komentá ř k tomu, co si 

nejsiln ější politická strana z t ěchto klub ů myslí o této 

situaci. 

 

 P řekvapilo m ě totiž, že na minulém zastupitelstvu bez 

hnutí brvy prošel „p řestup roku“ paní Kleslové. D ěkuji. 

(Potlesk.) 
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 P ředsedající: Také d ěkuji. Prosím, aby se slova dále ujala 

paní Chmelová. 

 

 

 Paní Chmelová: Jmenuji se Renata Chmelová a souhlasím 

s tím, aby mé jméno bylo zve řejn ěno ve stenozáznamu. 

 

 Chci se zeptat. Nechcete nám nejd říve říct, o čem se tady 

bude hlasovat, abychom se k tomu mohli vyjád řit? Já vlastn ě 

te ď nevím, co mám říkat. (Šum v sále.) 

 

 Já nevím, o čem budete hlasovat. (Hlasy: o volb ě 

místostarosty, zesílený šum v jednacím sále.) 

 

 A m ůže k tomu tady prob ěhnout n ějaká diskuse?  

 

 

 Předsedající: Práv ě jsme ji otev řeli a nejprve mají slovo 

občané. 

 

 

 Paní Chmelová: Dobře, takže te ď jsme si tady sehráli 

jakousi scénku o tom, jak absurdní Jednací řád jste v pr ůběhu 

tohoto volebního období zm ěnili a odsouhlasili. 

 

 Odsouhlasili jste totiž, že aniž by ob čané v ěděli, o čem 

budete diskutovat a hlasovat, mají se k n ěčemu vyjad řovat.  

 

 Cht ěla jsem t řeba poblahop řát, ale nemám šanci, protože 

pak už nebudu mít žádný prostor. 
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 Řekla bych proto jenom to, že mám dojem, že b ěžným 

standardem v politických stranách, pokud se hlasuje  o programu 

… … 

 

 

 Předsedající: Chci se zeptat. Jako ob čanka nám říkáte, 

jaké jsou standardy ve stranách?  

 

 

 Paní Chmelová: Ne, já tady mám své t ři minuty. D ěkuji. 

 

 Jenom se chci vyjád řit k tajné volb ě. Pokud vím, b ěžným 

standardem v politických stranách je, že když se hl asuje o 

programu, je jasné, že musím v ědět, že spolustraník vedle m ě 

je nebo t řeba není pro kamerové systémy za 90 milion ů. To 

chápu, ale pokud jde o personálie, hlasuje se tajn ě. 

 

 Já tady tudíž mohou vyslovit jenom n ějakou svou úvahu, 

pro č nechcete hlasovat tajn ě, ale ve řejn ě. To je tak asi to 

jediné, co m ě k tomu nyní napadá, co mohu říct, protože 

vlastn ě nevím, co tady nyní bude probíhat. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se hlásí pan Richter. 

Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Dovolil bych si k tomu říct n ěkolik 

slov. 

 

 Náš Jednací řád je naprosto stejný jako Jednací řád 

Magistrátu hlavního m ěsta Prahy. (Výk řik z jednacího sálu.) 
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 Nepok řikujte tady na m ě, prosím vás, já te ď hovo řím, takže 

děkuji. 

 

 Myslím si, že pokud je ambice s tím n ěco ud ělat, pak 

samozřejm ě platformou pro tuto diskusi je Magistrát hlavního 

města Prahy.  

 

 Dále. Pro č i já jsem byl PRO, aby se hlasovalo ve řejn ě? 

 

 Práv ě proto, aby tady ne hlídací psi demokracie, protože  

to, co tady ob čané p ředvád ějí, není o demokracii, ale hlídací 

psi Prahy 10 v ěděli, kdo jak hlasuje. Já se totiž za to 

nestydím, já chci ve řejn ě dokumentovat sv ůj názor a pokud se 

někomu bude líbit, m ůže m ě samoz řejm ě pochválit, pokud se 

někomu líbit nebude, pak a ť na m ě klidn ě k ři čí. 

 

 K tomu, že tady n ěkdo chce n ěkomu p ředem pogratulovat, je 

nesmysl, a gratulace pro p řípadného nov ě zvoleného zástupce 

starosty bude následovat po projednání tohoto bodu a já 

předpokládám, že mu pogratulují všichni. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se hlásí pan první 

místostarosta Ing. Novák. Prosím. 

 

 

  Pan Novák: Děkuji za slovo. D ěkuji také panu *******, že 

se m ě zeptal. 

 

 Tento dotaz jsem čekal už na minulém zastupitelstvu, 

nedočkal jsem se, ale pokusím se na n ěj odpov ědět. 

 

 Pane *******, čemu máme dát p řednost? Zájm ům politických 

stran nebo zájm ům občanů? To je otázka, kterou ČSSD řešila. 
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 (Poznámka stenografa: následující text je p řeveden 

doslovn ě, protože jsem necht ěl do jeho skladby jakkoliv 

zasahovat, abych se nedopustil necitlivé úpravy.)  

 

Vy tady sledujete jednání tohoto zastupitelstva, sl edujete 

politický vývoj. Já, jestli si dob ře pamatuji, hnutí ANO 

dostalo p ři parlamentních volbách na m ěstské části Praha 10 16 

procent a jenom tím, že zákony jsou nastaveny tak, že 4 roky 

jednotliví zastupitelé drží sv ůj mandát, skute čně nevidím 

důvod, když n ěkdo jako kolegyn ě Radmila Kleslová, kterou si 

vážím za její práci místostarostky na zastupitelstv u, za její 

práci jako místostarostky, do té doby, když prokáza la svoje 

kvality, nevidím v ůbec d ůvod, aby, jestliže vznikne n ějaké 

nové hnutí, které reprezentuje 16 % hlas ů našich voli čů na 

naší m ěstské části, já se chci jen zeptat, kolik procent hlas ů 

reprezentuje Spole čně pro desítku, necháme ten dotaz bez 

odpov ědi, takže já skute čně nevidím proto d ůvod, aby my jako 

strana, ze které pochází nebo kde za čínala svoji politickou 

kariéru paní Radmila Kleslová, je to po dohod ě a jestliže tyto 

subjekty spolupracují na vládní úrovni, nevím, pro č bysme 

nemohli spolupracovat tady u nás na naší m ěstské části. 

Děkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji za odpov ěď a za vysv ětlení. Nevidím 

nikoho dalšího, kdo by cht ěl ješt ě diskutovat, a proto diskusi 

uzavírám. 

 

 Nyní žádám vás, členy zastupitelstva, o vyjád ření, zda 

máte n ějaký další návrh. (Nikdo se nehlásí.) 
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 Mou povinností tudíž je tlumo čit dohodu všech koali čních 

stran pro pana Ing. Vinše na uvoln ěnou funkci místostarosty 

Městské části Praha 10. 

 

 Opakuji, že je to návrh koali čních partner ů, kte ří se ve 

čtvrtek sešli a o tomto tématu n ěkolik hodin diskutovali. 

 

 Dávám proto o tomto návrhu hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO se vyslovilo 23 zastupitel ů, 

-  proti byli 2, 

-  5 se hlasování zdrželo. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

Cht ěl bych poblahop řát panu Ing. Ivanu Vinšovi a žádám ho, 

aby zaujal místo u p ředsednického stolu. (D ěje se.) 

 

 Jednání o tomto bodu tím nekon čí, protože získání funkce 

zástupce starosty je jednou částí v ěci, druhou částí v ěci je 

získání kompetencí, které tato funkce obnáší, a pro to prosím 

předsedu návrhového výboru, aby p řečetl nápl ň činnosti 

související s touto funkcí, aby z toho jasn ě vyplynula 

kompeten čnost.  

 

 S technickou poznámkou se však hlásí pan Vinš. Pro sím.  

 

 

 Pan Vinš: Děkuji. Nejprve bych cht ěl pod ěkovat, vážím si 

toho. 
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 Dále bych cht ěl v souladu se zákonem o hlavním m ěst ě Praze 

v tuto chvíli rezignovat na své p ůsobení ve finan čním výboru a 

ve výboru kontrolním. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji a nyní prosím pana p ředsedu 

kontrolního výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu 

programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k odstoupení 

člena finan čního výboru Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

a kontrolního výboru Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

v tomto zn ění: 

 

„ Bere na v ědomí odstoupení pana Ivana Vinše z funkce člena 

finan čního výboru Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 a 

kontrolního výboru Zastupitelstva m ěstské části Praha 10.“ 

 

 

 Předsedající: Děkuji, ale mám pocit, že by tento návrh m ěl 

být ješt ě dopln ěn, protože tímto návrhem nebylo vyjád řeno vše, 

co se tohoto bodu týká. 

 

 Tímto návrhem jsme se dostali k rezignaci na funkc e ve 

dvou výborech, ale nejprve bychom se m ěli zabývat 

kompetencemi. 

 

 Prosím pana p ředsedu návrhového výboru o dopln ění. 

 

 

 Pan Hošek: Vrátíme se zp ět a budeme hlasovat o návrhu 

usnesení, který se týká uvedených kompetencí, tzn. k návrhu na 

změnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 číslo 
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11/8/2012 ze dne 25. 6. 2012 ve zn ění usnesení Zastupitelstva 

městské části Praha 10 číslo 17/7/2013 ze dne 5. 6. 2013 ve 

znění usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 číslo 

21/5/2014 ze dne 24. 2. 2014 k návrhu na rozd ělení úkol ů v 

samostatné p ůsobnosti M ěstské části Praha 10, jejíž 

zabezpe čování m ůže Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

sv ěřit člen ům Rady m ěstské části Praha 10 podle zákona číslo 

131/2000 Sb., o hlavním m ěst ě Praze v platném zn ění 

(kompetence člen ů Rady M ěstské části Praha 10): 

 

I.  Zrušuje 

 

usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 číslo 

21/5/2014 ze dne 24. 2. 2014; 

 

II.  sv ěřuje 

 

v souladu s ustanovením § 74 odstavce 2 zákona číslo 

131/2000 Sb., o hlavním m ěst ě Praze v platném zn ění 

zástupci starosty pro volební období 2010 – 2014 

zabezpe čování úkol ů v samostatné p ůsobnosti v následu-

jících oblastech (sv ěření kompetencí zástupce starosty 

Městské části Praha 10): 

 

zástupce starosty – p řid ělené kompetence: 

 

-  správa majetku v četn ě obchodních spole čností 

městské části, 

-  bytová politika, 

-  investice a 

-  školství. 

 

S výjimkou zm ěn schválených tímto usnesením z ůstávají 

kompetence zástupc ů starosty a člen ů Rady M ěstské části Praha 
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10, schválené usnesením Zastupitelstva M ěstské části Praha 10 

číslo 11/8/2012 ze dne 25. 6. 2012 ve zn ění usnesení 

Zastupitelstva M ěstské části Praha 10 číslo 17/7/2013 ze dne 

5. 6. 2013 beze zm ěn.“ 

 

Tolik návrhový výbor.  

 

 

 Předsedající: Děkuji vám. V této chvíli m ůžeme hlasovat o 

předloženém návrhu kompetencí. O tomto návrhu dávám h lasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO se vyslovilo 25 zastupitel ů, 

-  proti byl 1, 

-  4 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Nezbývá mi nic jiného než v této chvíli požádat ješ t ě pana 

předsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení 

týkajícího se rezignace, protože o tom bude další j ednání 

tohoto zastupitelstva. Prosím.  

 

 

 Pan Hošek: Nyní bychom postoupili o krok kup ředu a budeme 

hlasovat o návrhu usnesení k odstoupení člena finan čního 

výboru Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 a kontrolního 

výboru Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 v tomto zn ění:  

 

 „Zastupitelstvo M ěstské části Praha 10 

 

bere na v ědomí 
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odstoupení Ing. Ivana Vinše z funkce člena finan čního 

výboru Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 a kontrolního 

výboru Zastupitelstva M ěstské části Praha 10.“ 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO se vyslovilo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyli nikdo, 

-  3 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Z logiky v ěci navrhuji za řazení dalšího bodu jednání, a to 

volbu člena kontrolního výboru a člena finan čního výboru 

Zastupitelstva M ěstské části Praha 10. 

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Novák. Prosím. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji za slovo. Dívám se na hlasovací tabuli a 

zdá se mi, že pan Uhlí ř nehlasoval. Nevím, jestli tomu tak 

skute čně je, protože na jeho místo nevidím, ale je p řítomen? 

(Není.) 

 

 Toto hlasování by se tudíž m ělo vyjád řit modrou barvou. 

 

 (Poznámka z pléna, že se to rozlišuje.)  

 

Dobře d ěkuji. 
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 Předsedající: Děkuji za technickou poznámku.  

 

 O slovo se hlásí paní dr. Jirásková. Prosím.  

 

 

 Paní Jirásková: Dobré odpoledne! Za klub ODS navrhuji za 

člena kontrolního výboru pana Ing. Milana Richtera. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Má n ěkdo n ějaký další návrh? (Hlásí 

se pan Vinš.) Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Děkuji za slovo, pane starosto. 

 

 Za klub nezávislých navrhuji za člena finan čního výboru 

kolegu Lipovského. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Otevírám diskusi. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a dávám hlasovat o návrhu na dopl nění 

finan čního výboru Zastupitelstva M ěstské části Praha 10. 

 

 Kdo souhlasí s tím, aby kolega Lipovský byl členem 

finan čního výboru Zastupitelstva m ěstské části za klub 

nezávislých.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO se vyslovilo 27 zastupitel ů, 
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-  proti byl 1, 

-  2 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat.  

 

Za člena kontrolního výboru Zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10 byl navržen pan kolega Richter. O tomto ná vrhu dávám 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO se vyslovilo 25 zastupitel ů, 

-  proti byli 3, 

-  2 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Také tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Dále p řistoupíme k 

 

Dotaz ům člen ů zastupitelstva. 

 

 

 Kdo z člen ů zastupitelstva se hlásí o slovo? (Nikdo.) 

 

 

Přistoupíme tudíž k bodu 

 

Podání člen ů Zastupitelstva M ěstské části Praha 10. 
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 Člen ům Zastupitelstva M ěstské části Praha 10 byl rozdán 

dopis pana Jaroslava Vlasáka týkající se rozd ělení dotací 

Městské části Praha 10 a koup ě stadionu v Ďolí čku. Dopis byl 

předán k vy řízení panu Mgr. Vozobulemu.  

 

 

Přistoupíme k dalšímu bodu, kterým je 

 

Různé. 

 

 

 O slovo v tomto bod ě se jako první hlásí pan ******. 

Prosím ho, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan *******: Ješt ě jednou dobré odpoledne! Nechci reagovat 

na to, co jste říkal, ale chci informovat o tom, že minulý 

čtvrtek jsme po řádali další diskusi v Dom ě čtení, na kterou 

zveme všechny ú ředníky a zastupitele a kde zaznívají velmi 

kritické názory. 

 

 Škoda, že nikdo z vás se nikdy nedostaví, protože je to 

přesn ě ta platforma, kde bychom mohli o t ěchto v ěcech otev řeně 

diskutovat.  

 

 S tím, co říkáte, naprosto souhlasím, ale vnímám jeden 

problém. 

 

 Ve svých uskupeních máme členy a voli če sociální 

demokracie, kte ří se ptají: je sice hezké, že ANO je silný 

subjekt, koneckonc ů to bude moci dokázat na podzim, ale paní 

Kleslová byla zvolena za ČSSD a voli či ČSSD jí dali d ůvěru, 

takže já vidím hlavní problém v tomto ohledu, nicmé ně je to 

samozřejm ě v ěc názoru. 
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 Vracím se k tomu, že jste mluvil o procentech, kte ré 

získalo hnutí ANO. 

 

 Kdybychom se podívali na to, kolik ve sn ěmovních volbách 

získalo hnutí Hlavu vzh ůru nebo ODS, pak opravdu nevím, jestli 

by tito zastupitelé m ěli rezignovat nebo zmizet. 

 

 

 Předsedající: Pane *******, vy byste tady potom v ůbec 

neměl být (potlesk), protože vy jste v žádných volbách nikdy 

nedostal ani procento. 

 

 

 Pan *******: Já jsem, prosím p ěkně, ob čan a já tady také 

netvrdím, že jsem získal n ějaké procento. 

 

 

 Předsedající: Pak nám tady ale potom „nemistrujte“ své 

myšlenky, které jsou navíc ke všemu naivní. Já bych  vám, pane 

*******, p řál … …  

 

 

 Pan *******: Mluvím já, pane starosto, vy nemáte právo mi 

vstupovat do toho, co říkám. (Dob ře.) 

 

 Te ď tyto v ěci ponechme stranou. Nevím, jestli jsme schopni 

se p řes to p řenést, ale cht ěl bych vás informovat o tom, že 

v sobotu po řádáme s podporou m ěstské části dobrovolnický 

úklid, kdy budeme sbírat odpadky, takže snad v tomt o ohledu se 

dokážeme oprostit od politiky a dokážeme pro naše d ěti a 

rodiny ud ělat na Praze 10 po řádek. 
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 Jsem rád, že nap říklad Strana zelených nebo TOP 09 se do 

toho cht ějí zapojit. 

 

 Obeslali jsme op ět všechny zastupitele, ale reakce je 

v tuto chvíli nulová, takže nevím, jestli averze, k terá je tu 

zřejmá, je tak vysoká, že i tuto akci budeme (z řejm ě „budete“) 

bojkotovat. 

 

 P řesto vás všechny zvu, protože tuto akci budeme d ělat, a ť 

už budeme z Marsu, jak by řekl pan Paroubek, nebo budeme 

občany nebo v politických klubech, takže v sobotu, koh o to 

zajímá, je to uvedeno jak na webu m ěstské části, tak na webu 

Spole čně pro desítku, budeme dopoledne, v Trojmezí odpoledn e 

uklízet asi sedm lokací na Praze 10. 

 

 D ěkuji Ú řadu m ěstské části za to, že nás logisticky a 

pomůckami p ři tomto úklidu podpo ří. Je to akce, na které 

bychom se snad dokázali shodnout. 

 

 D ěkuji a t ěším se, že se tam potkáme. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: O slovo se dále hlásí paní Lucie 

Sedmihradská. Prosím. 

 

 

 Paní Sedmihradská: Dobrý den! Vážený pane starosto, vážení 

zastupitelé! 

 

 Jmenuji se Lucie Sedmihradská a nesouhlasím s tím,  aby 

moje jméno bylo ve stenozáznamu z tohoto jednání 

anonymizováno. 
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 O diskusích, které po řádá iniciativa Spole čně pro desítku 

spolu s Domem čtení už tady byla řeč minule, p ředminule, dnes, 

a proto bych vás p ředevším ráda pozvala na náš další diskusní 

večer, který bude 10. dubna v 18 hodin op ět v M ěstské 

knihovn ě. 

 

 Tyto diskuse se týkají aktuálních témat. Zatím jsm e 

hovo řili  

 

-  o budoucnosti vily Karla Čapka, 

-  o rozpo čtu m ěstské části a 

-  naposledy minulý čtvrtek o ideální radnici. 

 

Myslím si, že je veliká škoda, že z vedení radnice nebo 

z Ú řadu, s výjimkou první diskuse, kde byl Ú řad zastoupen 

panem Mgr. K řivohlávkem, nikdo nep řišel. 

 

 Tyto diskuse jsou velmi v ěcné, k dispozici jsou záznamy, 

takže se m ůžete podívat, jak probíhají. 

 

 Opakuji, že je veliká škoda, že nep řichází nikdo z vedení 

radnice, protože skute čně z ůstávají nezodpov ězené otázky, 

které samoz řejm ě budí dohady a svým zp ůsobem omezují d ůvěru ve 

vedení Ú řadu. Pro č nep řijdete a ne řeknete nám, jak se na danou 

věc díváte? 

 

 Uvedla jsem, že další diskuse bude 10. dubna, téma tem bude 

„Jak zajistit místa ve školkách a v družinách pro k aždé dít ě“. 

Tato otázka je nesmírn ě aktuální. 

 

 Minulý týden prob ěhly zápisy do mate řských škol a je 

zřejmé, že všechny d ěti se umístit nepoda ří. 
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 Ano, jsme rádi, že od zá ří snad bude v provozu dalších 200 

míst, ale bohužel to asi sta čit nebude, takže ve vzduchu visí 

otázka, na kterou m ůže odpov ědět skute čně jenom zástupce 

vedení m ěstské části nebo Ú řadu. Možná by mohl p řijít nový 

radní pan Ing. Vinš, který má v kompetenci školství , a 

vyjád řit se k tomu, pro č tak bohatá m ěstská část, jakou je 

Praha 10, nedokázala v čas zareagovat na problémy s místy 

v mate řských školách. Je to otázka, která trápí všechny ro di če 

předškolních d ětí.  

 

 Jak bude vypadat situace ve školách za pár let, až  tyto 

děti do nich p řijdou? Je v nich ješt ě kapacita, nebo se budou 

učit po 35? 

 

 Budu proto ráda, pokud p řijdete. Myslím si, že je d ůležité 

ukázat, že se zajímáte o názory ob čanů, že vás nezajímají 

jenom hlasovací lístky, které vhodíme v říjnu do volebních 

uren. 

 

 D ěkuji za pozornost a v ěřím, že se s mnohými z vás setkáme 

10. dubna v 18 hodin na Ruské. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Já také d ěkuji. Slovo má dále paní Renata 

Chmelová. Prosím. 

 

 

 Paní Chmelová: Ješt ě jednou pro záznam. Jmenuji se Renata 

Chmelová a souhlasím s tím, aby mé jméno z ůstalo ve 

stenozáznamu.  

 

 Už asi pot řetí jsem m ěla p řipravený pozitivní bod do 

„Různého“, ale op ět ho nem ůžu říct. Musím totiž reagovat na 
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vystoupení pana Richtera, protože s ním nesouhlasím  v tom, jak 

je sestaven Jednací řád. 

 

 Ano, Jednací řád máme stejný jako magistrát, ale magistrát 

zve řej ňuje veškeré podklady p ředem, takže nemám problém najít 

si t řeba bod číslo 25 a k n ěmu všechny d ůvodové zprávy, a pak 

diskutovat jako první. A v tom je ten zásadní rozdí l. 

 

 Chci říct, že magistrát nic nezm ění. Jediný, kdo to m ůže 

změnit tak, aby se ob čané zde mohli d ůstojn ě vyjad řovat, jste 

vy, zastupitelé. Proto vás vyzývám, abyste za čali zve řej ňovat 

veškeré podklady, které vám zákon o osobní ochran ě informací 

umožní. To je moje první poznámka. 

 

 Druhá, která m ě napadá, je v souvislosti s tím, co říkal 

pan Richter, a to, že si m ůžu kontrolovat, jak hlasuje.  

 

 Pane Richt ře, nem ůžu. Pokud jsem v tomto sále, rychle 

vyb ěhnu a vyfotím si tuto obrazovku, tak to budu v ědět, 

nicmén ě vy jste si po řídili drahé hlasovací za řízení, ale 

dodnes nejste schopni zve řejnit na webu m ěstské části 

jmenovit ě u všech hlasování, jak kdo hlasuje. 

 

 Zde bych vás op ět vyzvala, abyste si vzali p říklad 

z magistrátu, kde je ke každému hlasování jmenovit ě 

zve řejn ěno, jak kdo hlasoval, takže si mohu najít zastupite le, 

kterého jsem volila, a mohu si najít všechny body a  zjistit 

si, jak o nich hlasoval. Je to jednoduchá aplikace na webu a 

všechno se dozvím. 

 

 Tady je prost ě problém v tom, že pokud tyto informace 

nemáme, pak nám automaticky „naskakuje“, pro č je asi nemáme. 
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 Řešení bude jednoduché. Zve řejn ěte to a pak si myslím, že 

eliminujete v ětšinu vystoupení na tomto zastupitelstvu, 

protože budeme š ťastni, že budeme zavaleni informacemi na webu 

a bude to v po řádku.  

 

 Poslední v ěc, na kterou bych cht ěla zareagovat.  

 

 P řijde mi jako totální absurdita, že jste odhlasovali  pana 

Lipovského za člena finan čního výboru. Toho, který odstoupil 

jako osobn ě zodpov ědný za kauzu Key Investments. 

 

 Te ď se mi prost ě trochu zvedá voli čský adrenalin a mám 

pocit, že si z řejm ě z voli čů d ěláte legraci. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také vám d ěkuji. O slovo se dále p řihlásila 

paní Ivana Mádrová. Prosím. 

 

 

 Paní Mádrová: Dobrý den! Jmenuji se Ivana Mádrová a 

nepřeji si, aby mé jméno bylo anonymizováno ve stenozáz namu 

z tohoto zastupitelstva.  

 

 Moje první poznámka se týká žádosti o informace a velmi 

bych si p řála, aby dostala písemnou odpov ěď. 

 

 V roce 2010 se m ěstský ú řad p řihlásil k programu 

„Strategie pro ve řejné prostory“ a k Mezinárodní chart ě ch ůze, 

takže bych ráda v ěděla, jaká opat ření byla v této souvislosti 

přijata a jak jsou pln ěna. Nikde jsem to nedohledala. 

 

 D ěkuji za písemnou odpov ěď.  
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 Druhá moje poznámka vícemén ě navazuje na to, co říkala 

paní Chmelová. 

 

 Nevidím jediný d ůvod, pro č by výsledky hlasování nemohly 

být zve řejn ěny. Pokud vím, existují ve form ě PDF a není nic 

jednoduššího, než to vyv ěsit na stránky, aby lidé m ěli 

informace a nemuseli se o n ě doprošovat.  

 

 T řetí moje poznámka souvisí s minulým i dnešním 

zastupitelstvem. 

 

 Myslím si, že hlavním úkolem zastupitele by m ěla být 

zodpov ědná práce, ale když jsem vid ěla, s jakou lehkostí jste 

tady odsouhlasili variantu t ři pro radnici, aniž by tady padl 

jeden jediný dotaz nebo vstup od kohokoliv ze zastu pitel ů, 

s výjimkou opozi čních zastupitel ů a ob čanů, z řejm ě víte 

naprosto p řesn ě, co jste ud ělali a docela obdivuji váš klid, 

se kterým jste zvedali ruce. 

 

 Stejn ě tak „obdivuji“ vaše dnešní hlasování, když jste 

členem finan čního výboru ustavili člov ěka, který odstoupil ze 

své funkce kv ůli pochybení práv ě ve finan ční oblasti. Je mi z 

toho smutno. Myslím si, že byste v p říštím bod ě měli schválit, 

aby se Praha 10 jmenovala bu ď Zvonokosy nebo Kocourkov, 

protože nic jiného to není. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji za váš vtipný p řísp ěvek. Jako 

poslední je v tomto bod ě p řihlášen do rozpravy kdo jiný než 

pan Kos. Prosím. 

 

 

 Pan Kos: Dobré odpoledne dnes naposled. 
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 Cht ěl bych poblahop řát panu Ing. Vinšovi ke zvolení do 

Rady, ale chci říci, že op ět se do Rady dostává člov ěk, který 

má sice trvalé bydlišt ě na Praze 10, ale na Praze 10 nebydlí. 

 

 Bohužel takových zastupitel ů je obecn ě v našem 

zastupitelstvu pom ěrn ě dost, takže si myslím, že do p říštích 

komunálek by si to m ěli rozmyslet a kandidovat tam, kde 

opravdu žijí a ne tam, kde mají trvalé bydlišt ě. 

 

 D ěkuji za pozornost. (N ěkolik tleskajících.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji vám. O slovo se hlásí pan Martin 

Slavík, tajemník Ú řadu. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto, budu stru čně reagovat 

asi na t ři poznámky, které tady zazn ěly. 

 

 První z nich byla, že ú ředníci nikam nechodí. Budu mluvit 

za ú ředníky, protože jsem ú ředník, ne politik. 

 

 Ú ředníci ani nikam chodit nebudou, pane *******, ú ředníci 

jsou tady od práce, ne od toho, abych chodili na n ějaké 

diskusní kroužky a tam debatovali. Od toho jsou pol itici. 

(Potlesk.) 

 

 D ěkuji, že se mnou souhlasíte.  

 

 Dále jste tady říkal, že vám starosta nemá právo zasahovat 

do vašeho vystoupení. 

 

 V tom máte asi pravdu, ale když tak ctíte právo, p ak ct ěte 

také právo p ředsedajícího této sch ůze, kterým v ětšinou bývá 
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starosta, když vám vytkne, pokud nemluvíte k v ěci. Pak to 

ct ěte a nepokra čujte dál ve svém vystoupení, protože se 

dožadujete n ěčeho, co sám neplníte. 

 

 Poslední reakce. 

 

 S paní Chmelovou jsme kdysi dávno komunikovali a j eden 

z d ůvod ů toho, aspo ň z mé strany, pro č už tomu není tak často, 

je prost ě to, že vy tady ne říkáte pravdu. 

 

 Vy p řece máte k dispozici všechny podklady o tom, jak kd o 

hlasoval, protože si je vyžadujete prost řednictvím 

„stošestek“. Vyžaduje si je pan Kalfus a zve řej ňujete je na 

svých webových stránkách. Nevidím proto jediný d ůvod, pro č 

tady tvrdíte, že nevíte, jak kdo hlasoval, že musít e vybíhat 

ven a tam si to fotit. To p řece není žádná pravda. 

 

 Vy zákon číslo 106/1999 Sb., využíváte. Tento zákon mám 

ukládá tyto informace vám dávat a já dlouhodob ě tvrdím, že 

máte pomalu lepší informace než n ěkte ří členové 

zastupitelstva, protože dostáváte podrobné kompletn í 

informace. Pracují na tom lidé, kte ří se nev ěnují své práci a 

jejich práce spo čívá pouze v tom, že vypl ňují a „odepisují“ na 

stošestky. 

 

 Nevidím v tom žádný problém, ale pak bychom si mož ná mohli 

odpustit podobné sarkasmy toho typu, že dostáváme c eny a 

neposkytujeme informace. Leží vám tolik v žaludku, že tyto 

ceny dostáváme? 

 

 Myslím že by se vám z řejm ě více líbilo, kdybychom je 

nedostávali, ale v tom máte sm ůlu. D ělám to 12 let a myslím, 

že to d ěláme dob ře. 
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 Poznámka týkající se toho, že n ěkterá data neposkytujeme 

předem, není na míst ě, protože dob ře víte, pro č tomu tak je, 

několikrát jsme to spolu řešili. My bohužel musíme všechno 

anonymizovat, protože tady jdou proti sob ě dva zákony, a to  

 

-  zákon na ochranu osobních údaj ů a 

-  zákon o poskytování informací. 

 

Toto zákonodárci p říliš nedomysleli, protože pokud máme 

zve řej ňovat by ť materiály ze zastupitelstva, pak je musíme 

anonymizovat a v ěřte mi, že s tím máme opravdu hodn ě práce, 

ale není to žádná schválnost nebo snaha postavit se  proti, 

nicmén ě je to te ď technicky velice složité. 

 

 Jestliže ale pošlete 106, dob ře víte, že na naprostou 

většinu „stošestek“ vám odpovíme v termínu, takže nev idím 

důvod d ělat z tohoto Ú řadu n ějaký palác černokn ěžníka, který 

žádné informace nevydává. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Dalším p řihlášeným je pan první 

místostarosta Ing. Vladimír Novák. Prosím. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji za slovo, pane starosto. Zkusme tady 

hledat n ějaké vst řícné body naší spole čné budoucnosti.  

 

 Op ět d ěkuji, dnes už podruhé, panu *******, protože já tu 

naši nekonfliktní budoucnosti vidím v tom, co zde n apříklad 

říkal o úklidu. 

 

 Já mu m ůžu za Ú řad slíbit, že Ú řad tuto akci všemožn ě a 

všemi prost ředky podpo ří. Už jsem tento pokyn vydal, znovu 

budu jednat s šéfem životního prost ředí a bu ďte ubezpe čeni, že 
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takovéto akce z naší strany všemožn ě a všemi prost ředky 

podpo říme. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Dalším p řihlášeným do rozpravy 

je pan Ing. Ivan Vinš. Prosím.  

 

 

 Pan Vinš: Dobrý den! P ůvodn ě jsem cht ěl reagovat na n ěco 

úpln ě jiného, ale musím reagovat na osobní invektivy pan a 

Kosa. 

 

 Já prost ě z pana Kosa za čínám mít hrozný osobní strach a 

strach o svou rodinu, protože nechápu, jak m ůže říct, že já 

nebydlím na území Prahy 10. Znamená to dv ě možnosti: 

 

-  že nesleduje m ě, ale sleduje mou ženu a mé dít ě, se 

kterými už minimáln ě rok nežiji, protože žiji na 

Kubánském nám ěstí, 

-  mimo jiné vím p řesn ě, že pan Kos dochází až k nám dom ů a  

hází mé žen ě a mému malému dít ěti n ěco do kaslíku. 

 

Pane Kosi, p řesta ňte si s tím zahrávat, mohl byste špatn ě 

dopadnout. 

 

 Pokud budete chtít, m ůžeme nyní jít okamžit ě spolu ke mn ě 

domů, kde vám v odpadkovém koši ukáži, co jsem m ěl ráno ke 

snídani, ukáži vám ješt ě teplou postel (šum v jednacím sále), 

nebo co byste cht ěl vid ět nebo v ědět, abyste mi uv ěřil, že 

chodím každý dne ráno do práce a odpoledne z práce pěšky na 

Kubánské nám ěstí? 

 

 Co to tady se mnou hrajete, co to tady se mnou zko ušíte? 

Říkám vám: p řesta ňte sledovat mou rodinu! (Potlesk.) 
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 Předsedající: O slovo se dále hlásí pan Milan Richter. 

Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Musím říct, že se mi to posledn ě také 

moc nelíbilo, a to, že pan Kos sleduje členy rodin n ěkterých 

člen ů zastupitelstva, je prost ě pravda. Své o tom v ědí i 

členové mého klubu z ODS, které pan Kos odchytává p římo na 

ulici, a to ne členy zastupitelstva, ale jejich ženy. P ři vší 

úct ě to jsou osoby, které ani já bych na ulici nepoznal , by ť 

jsou to manželky mých spolustraník ů. 

 

 Též se p řipojuji. Pan Kosi, uvidím vás jednou jedinkrát 

v blízkosti mé rodiny a mého dít ěte a nep řejte si v ědět, co 

opravdu ud ělám. Prosím, ned ělejte to, od toho tady nejsme. Své 

názory m ůžeme vyjád řit tady, ale netahejte je do rodin. 

 

 Pokud jde o n ěkolik vznesených dotaz ů, za sebe mohu říct, 

že jsem byl pozván na r ůzné diskusní kluby, které organizuje 

místní ob čanské sdružení, které tady říká, že hovo ří za lidi a 

že oni jsou ti povolaní. V souvislosti se zmi ňovanými 

mateřskými školami a místy v nich bych jenom řekl vysv ětlil, 

pro č tam nep ůjdu. 

 

 Na zdejší radnici jsme s tímto sdružením, které „h ovo ří za 

všechny ob čany“, zahájili debaty, protože jsme si mysleli, že 

skute čně hovo ří za všechny. P řitáhli jsme jejich členy k práci 

a oni se v jednotlivých komisích se zam ěstnanci, ú ředníky i 

s volenými zástupci podíleli na řešení r ůzných problematik. 

 

 To, že tady poté n ěkdo vystoupí a říká, že n ěco je 

nedostate čné, zvlášt ě to, co se týká školek, je p řesn ě ukázka 

toho, že všechno je jinak. 
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 Vy jste se jenom cht ěli dostat k informacím, abyste tady 

nevypadali úpln ě hloup ě, a pak chcete jenom kritizovat. 

Prosím, „stáhn ěte“ si, jak jsou na tom ostatní m ěstské části 

z hlediska řešení kapacit v mate řských školkách a zjistíte, že 

jsme hodn ě nap řed. 

 

 Veškeré materiály, analýzy jsme m ěli dlouho p ředem a pokud 

jde o demografickou k řivku, s tou se samoz řejm ě po čítalo. 

 

 Vytvo řili jsme skute čně za rok, za dva 600 míst. Ono vám 

připadá, že je to jednoduché, ale ono se na tom pracu je 

několik let. Jsme daleko nap řed, ale prosím, dívejte se na to 

v kontextu hlavního m ěsta Prahy a nekritizujte to, za čím 

stojí velká práce. Vy to samoz řejm ě víte, ale vid ět to 

nechcete. 

 

 Pokud jde o Jednací řád našeho zastupitelstva, paní 

Chmelová, řekl bych, že jsme si … … 

 

 ( Časový limit.) 

 

 Spojuji dva p řísp ěvky. D ěkuji. 

 

 My jsme si úpln ě nerozum ěli. Jestliže jde o „dovolbu“ 

člena rady, potom není možnost, jak materiál na Zast upitelstvu 

hlavního m ěsta Prahy a všude jinde napsat, protože nevíte, kdo  

bude zvolen. Vy totiž ani nem ůžete v ědět, kdo bude navržen 

z pléna, takže to čit se na tom je op ět jenom ukázka snahy 

naprosto bez rozmyslu kopat, kopat a zase kopat. 

 

 Kopete sami sebe, takže mi to p řijde marné, a víte pro č? A 

mě to mrzí. Protože místo toho, abyste kolikrát m ěli opravdu 

pozitivní návrh a p ředložili n ěco konkrétního, kopete naprosto 
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do všeho, a to i do pozitivních a úpln ě normálních v ěcí. Tak 

se stane, že vás za chvíli nebude v ůbec nikdo poslouchat. Ono 

totiž to, co tady „melete“, nebude nikoho zajímat, protože si 

každý řekne, že to je blbost, a jenom málo lidí o tom bude  

přemýšlet.  

 

 Já se o tom snažím vždycky p řemýšlet, ale n ěkdy je to 

opravdu složité. 

 

 Cht ěl bych tady v tuto chvíli vystoupit jako ob čan. Jsem 

občan Prahy 10 a cht ěl bych se na n ěco zeptat dalších ob čanů 

Prahy 10, kte ří hovo ří, jak říkají, za všechny ob čany, tzn. 

vás, z ob čanských aktivist ů nebo iniciativ, nevím, jak to mám 

vyjád řit. 

 

 Vy jste nás jako volené zástupce p řed n ějakou dobou 

vyzvali, abychom p řisp ěli na Ukrajinu, abychom dali peníze 

Člov ěku v tísni. 

 

 Chci říct, že jsme to ud ělali, ale ne z ve řejných 

rozpo čt ů, jak jste nás vyzývali, ale každý z nás ze své 

vlastní kapsy, a vybrali jsme docela dost pen ěz. Možná, že se 

to n ěkomu bude zdát málo, možná hodn ě, já jsem dal 5 tisíc, a 

v té souvislosti bych se cht ěl zeptat, kolik dalo „Zaost řeno 

na Prahu 10“, které nás k tomu vyzvalo, p řípadn ě jeho členové. 

 

 Nevím, jestli tato informace m ůže zaznít, ale p řípadn ě mi 

to m ůžete sd ělit písemn ě, nicmén ě mě by to zajímalo už jenom 

z toho d ůvodu, že nejenom že říkáte, že hovo říte za lidi, 

takže bych cht ěl v ědět, jestli náhodou nepijete víno místo 

vody, jak kážete, a jestli náhodou t řeba tyto peníze, pokud 

jste v ůbec n ějaké poslali, nebyly z nada čních prost ředk ů 

Otakara Motejla, ze kterých jste financováni, což j e ve řejná 
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sbírka a m ě jako ob čana to skute čně zajímá, protože v této 

nadaci jsou i moje finan ční prost ředky. 

 

 Zajímalo by m ě proto, jestli n ějaké takovéto v ěci byly, 

ale nechme si to klidn ě nap říšt ě, protože vím, že náš Jednací 

řád to neumož ňuje. Bu ď mě tuto informaci o tom, kolik jste 

přisp ěli, pošlete, nebo mi ji sd ělte osobn ě, protože m ě to 

zajímá. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Nikdo další se nehlásí, takže si 

dovolím p řednést záv ěre čné slovo starosty.  

 

 Zap řísahal jsem se, že na takovéto výpady nebudu reagov at, 

ale dnes to ud ělám, a to naposled. 

 

 P řátelé, má tady n ěkdo snahu vytvá řet atmosféru, že my 

jsme ti, kte ří necht ějí naslouchat, že jsme ti, které 

nezajímají názory ob čanů? 

 

 Osm let zde sedím, ale nikdy jsem nezažil, že by s e nám 

tady st řídalo osm lidí, kte ří p ředstavují 110 tisíc ob čanů na 

Praze 10, a ješt ě bych dodal, že se m ě velice dotklo to, že 

k mému domu chodí pan Kos, vkládá nám tam anonymy a  vytvá ří 

pocit strachu. Máme se asi bát. 

 

 To není pro m ě partner, se kterým bych cht ěl … … 

 

 (K řik z pléna, z řejm ě pana Kosa: važte slova, pane 

Zoufalíku, važte slova.) 

 

 Mám vás nato čeného na své kame ře.  
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 Pane Kosi, vy a vaši p řátelé z vaší organizace se tady 

tvá říte jako lidumilové, na druhou stranu vytvá říte tlak na 

nás, na naše rodiny a d ěláte p řesn ě to, co se tady d ělo p řed 

30 lety, co tady vytvá řeli „estébáci“. Strach, strach, pocit 

strachu. 

 

 (Pan Kos z pléna: to d ěláte vy.) 

 

 A říkám vám, že toto vám nem ůže projít, protože pane Kosi, 

kdo takto funguje, nem ůže dojít daleko. 

 

 Pane Kosi, já vás mám nato čeného na kame ře, jak mi do 

schránky házíte dopis a já ten dopis mám. Já jsem k e všemu 

vid ěl svou jedenáctiletou dceru, která se prost ě bála, protože 

nezlobte se, ale vypadáte divn ě. 

 

 Pane Kosi, takto se nevede dialog. A jestli si mys líte, že 

budu za vámi chodit a budu se tvá řit, že jsme p řátelé, nejsme, 

protože p řátelé si sednou k jednomu stolu, vy říkají si v ěci, 

přitom nemusí mít stejné názory na ur čité záležitosti, v ěcně, 

nezatahují do toho rodiny, nevytvá řejí takovýto tlak a takové 

obstrukce. Tak totiž vypadá práce. 

 

 Za minulý víkend jsem se potkal s 500 lidmi z Prah y 10, 

kte ří mi říkali, co je trápí, co je zajímá, z čeho jsou 

šťastní, z čeho š ťastní nejsou, a p ředstavte si ten pocit 

zmaru, který vytvá říte v tomto sále, protože ve chvíli, kdy se 

mám orientovat, pane Kosi, v tom, co tady povídáte,  mám pocit, 

že je všechno špatn ě.  

 

 Pane Kosi, chcete říct pravdu? Všechno je špatn ě? Není. 

Máme mnoho v ěcí, které bychom cht ěli a doufám, že se nám to 

ješt ě povede, napravovat, nicmén ě mnoho v ěcí se povedlo, a 

lidé, za které, jak říkáte, mluvíte, to vidí. 
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 Tito lidé za mnou chodili, d ěkovali mi za to, že vedeme 

městskou část dob ře a opakuji, že n ěkolik set lidí jsem m ěl tu 

čest pozdravit a bylo to fajn a nebylo to tak jako t ady, kde 

se st řídá osm stejných lidí, kte ří říkají: všechno je špatn ě, 

všechno je špatn ě, všechno je špatn ě, a když to nefunguje, 

chodíte za našimi rodinami a dáváte jim hloupé dopi sy 

s podpisem Fantomase a myslíte si, že vytvo říte v našich 

rodinách pocit d ěsu. Tak takhle to není. 

 

 P řátelé, vzhledem k tomu, že se nikdo další o slovo 

nehlásí, kon čím diskusi v bodu „R ůzné“ a p řeji vám, abyste si 

prožili krásné jarní období, protože jaro je nejkrá snější 

období roku, a p ředpokládám, že další setkání bude koncem 

dubna či za čátkem kv ětna. 

 

 D ěkuji mnohokrát. (Potlesk.) 

 

 

 (Jednání ukon čeno ve 14.08 hodin.) 


